
Zápis č. 1/2017 ze zasedání Dozorčí rady České asociace stolního tenisu  

 

dne 16. 1. 2017 
 

 

Přítomni: Alice Roubalová, Zdeněk Jirásek,  

Omluveni z důvodu nemoci: Jiří Juřena, Jaromír Zlámal 

Nedostavil se: Karel Karlovský 

Místo konání: budova Kooperativy, Pobřežní 665/21, Praha 8 

 

 

PROGRAM: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

2) Žádost o stanovisko DR ČAST ve věci porušování Soutěžního řádu ČAST oddílem TJ 

Sokol České Meziříčí 

3) Dopis pana Bělíka - Nedostatky v systému podpory talentované mládeže v rámci SCM 

4) Různé         

 

 

PROJEDNÁNO: 

 

1) Kontrola zápisu z minulého jednání 

 

 Úkol: A. Roubalová bude nadále vyžadovat vypracování organizačního řádu. (O: 

A. Roubalová) 

 Závěr: úkol se stále řeší. 

 Úkol: A. Roubalová bude požadovat ke zprávě o registru předsedy RIK ČAST 

vyjádření předsedy KR ČAST a ředitele soutěží a od VV návrh na řešení 

registru (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 Závěr: došlo k personální změně předsedy RIK ČAST. Další změny v registru ověří A. 

Roubalová. (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 Úkol: A. Roubalová ověří plnění závěrů, které se týkají marketingového 

manažera Tošenovského, ze strany VV ČAST a podá zprávu ostatním členům 

dozorčí rady. (O: A. Roubalová, T: následující zasedání dozorčí rady) 

 Závěr: úkol trvá. 

 Úkol: A. Roubalová předá písemnou zprávu o kontrole účtování faktur 

předsedovi VV ČAST Zbyňku Špačkovi a bude požadovat nápravu dle návrhů 

dozorčí rady. (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn, zpráva byla předána. 

 Úkol: A. Roubalová vypracuje zprávu o kontrole proplácení faktur za 2. pololetí 

2016. (O: A. Roubalová, T: leden 2017) 

 Závěr: úkol trvá. 

 Úkol: A. Roubalová předá odpovědi výkonného výboru na dotazy pana Černoty. 

(O: A. Roubalová, T: ihned) 

 Závěr: úkol splněn.  

 Úkol: J. Zlámal provede kontrolu účtování nákladů na jednotlivá RCM/SCM. 

(O: J. Zlámal) 

 Závěr: úkol trvá, z důvodu nemoci J. Zlámala bude projednáno na příštím zasedání 

dozorčí rady. 



 Úkol: A. Roubalová provede kontrolu dodržování článku 132. Soutěžního řádu 

v kraji Vysočina a podá zprávu dozorčí radě. (O: A. Roubalová, T: následující 

zasedání dozorčí rady) 

 Závěr: úkol splněn, článek 132. Soutěžního řádu je v kraji Vysočina dodržován, VV 

krajského svazu byl informován. 

 Úkol: A. Roubalová zorganizuje schůzku se zástupci dozorčí rady s předsedkyní 

MK ČAST Martinou Kučerovou. (O: A. Roubalová, T: následující zasedání 

dozorčí rady) 

 Závěr: úkol splněn. Alice Roubalová seznámila se závěry schůzky ostatní členy 

dozorčí rady a také předsedu ČAST Zbyňka Špačka.  

 

 

2) Žádost o stanovisko DR ČAST ve věci porušování Soutěžního řádu ČAST oddílem 

TJ Sokol České Meziříčí 

 

 Dozorčí rada obdržela žádost od předsedy STK RSST Rychnov nad Kněžnou pana 

Pavla Provazníka, která se týká stanoviska ve věci porušování Soutěžního řádu ČAST 

oddílem TJ Sokol České Meziříčí.  
 Předsedkyně dozorčí rady A. Roubalová požádala o vyjádření k tomuto problému, 

resp. vyzvala k diskuzi členy dozorčí rady, předsedu a členy STK ČAST, ředitele 

soutěží ČAST a člena VV ČAST P. Bohumského. Na vědomí byly všechny příspěvky 

zasílány předsedovi VV ČAST Z. Špačkovi. Do diskuze se aktivně zapojili členové 

dozorčí rady, předseda STK ČAST Václav Drozda, člen STK ČAST Jiří Vlček a 

ředitel soutěží ČAST Jan Poledne, za což patří všem zúčastněným velké poděkování. 
 Žádný z členů VV ČAST se k problému nevyjádřil. 
 Úkol: Z. Jirásek vypracuje ze všech příspěvků návrh stanoviska, které bude po 

schválení dozorčí radou zasláno předsedovi STK RSST Rychnov nad Kněžnou. 

(O: Z. Jirásek, T: do 31. 1. 2017) 

 
 

3) Dopis pana Petra Bělíka - Nedostatky v systému podpory talentované mládeže v 

rámci SCM 

 

 Dozorčí rada obdržela od pana Petra Bělíka dopis, který se týká z jeho pohledu 

nedostatečné podpory ze strany ČAST pro jeho syna a nefunkčnosti systému RCM / 

SCM v této souvislosti. 
 Předsedkyně dozorčí rady A. Roubalová požádala o vyjádření ke skutečnostem 

uvedeným v dopise pana Bělíka předsedu KVS ČAST Petra Nedomu a místopředsedu 

VV ČAST pro vrcholový sport Nikolase Endal. Obě stanoviska budou zaslána panu 

Bělíkovi. 
 Úkol: A. Roubalová zašle panu Bělíkovi vyjádření P. Nedomy a N. Endala (O: A. 

Roubalová, T: ihned) 

 Vzhledem k závažnosti problému bude svolána společná schůzka dozorčí rady, 

zástupců VV ČAST, pana Petra Bělíka a případně dalších hostů, kteří se k danému 

problému budou chtít vyjádřit, a to v Hodoníně při příležitosti Czech Junior & Cadet 

Open.  
 Úkol: A. Roubalová zorganizuje schůzku v Hodoníně, kde bude projednán dopis 

pana Bělíka (O: A. Roubalová, T: ihned) 

 
 

 



4) Další jednání DR ČAST 

 

 Vzhledem k onemocnění většiny členů dozorčí rady se příští zasedání bude konat již 

11. 2. 2017 V Hodoníně při příležitosti Czech Junior & Cadet Open.  
 Na jednání budou pozváni i členové VV ČAST a pan Bělík. 

 

 

 

V Praze dne 16. 1. 2017 

 

Zapsala: Alice Roubalová       

Ověřil: Zdeněk Jirásek  


